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PROTOKÓŁ Nr XXXV/2013 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 26 września 2013r. 

 

Przewodnicząca Rady p. Barbara Koza otworzyła o godzinie 17:40 obrady XXXV sesji Rady 

Gminy Leszno w dniu 26 września 2013 r. Powitała Wójta p. Andrzeja Cieślaka, Zastępcę 

Wójta p. Grzegorza Banaszkiewicza, p. skarbnik Urszulę Jeziorską, p. mecenas Halinę 

Dańko, przedstawicieli biura projektowego: p. Krzysztofa Zgierskiego i p. Natalię Brzostek 

oraz radnych, sołtysów i mieszkańców gminy. Przewodnicząca poinformowała, że listę 

obecności podpisało 14 radnych (nieobecna radna Zyta Jędraszka), a więc posiedzenie jest 

prawomocne do podejmowania uchwał. Powiedziała, że wraz materiałami na sesję radni 

otrzymali porządek obrad. Zapytała czy koś z radnych ma jakieś wnioski do porządku obrad?  

Pani Ewa Latoszek – Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła o zdjęcie z porządku obrad pkt. 9 

„Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części wsi Wólka (podzielona działka o nr ew. 191) w Gminie Leszno”, ze 

względu na jego niezgodność z aktualnie obowiązującym studium.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony 

przez radną Ewę Latoszek? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się”  przyjęła 

zgłoszony wniosek.  

Następnie przewodnicząca odczytała porządek obrad z naniesionymi zmianami, następującej 

treści:  

 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Przyjęcie porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołów Nr XXXII/2013 z dnia 25 czerwca 2013 r.,  Nr XXXIII/2013            

z dnia 9 lipca 2013 r. oraz Nr XXXIV/2013 z dnia 25 lipca 2013r. z przebiegu obrad 

Rady Gminy Leszno; 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej; 

5. Interpelacje i zapytania Radnych; 

6. Zapoznanie z uchwałą Nr Pł.329.2013 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie wyrażającą opinię o przedłożonej przez Wójta Gminy 

Leszno informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2013 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Leszno na lata 2013 -2018; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2013; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części wsi Zaborów ulica Szkolna; 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Leszno; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wyględy, gmina Leszno; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr 

XXXI/215/2013 Rady Gminy Leszno z dnia 23 maja 2013r. w sprawie nadania 

nazwy ulicy we wsi Marianów, gmina Leszno.  
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13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych; 

14. Sprawy różne; 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała czy w sprawie porządku obrad ktoś chce 

zabrać głos? Nikt nie zgłosił wniosku w związku z czym przewodnicząca poddała pod 

głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

porządek obrad.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. Powiedziała, że chciałaby jeszcze wyjaśnić konieczność zdjęcia z porządku 

obrad planu wsi Wólka. Przypomniała, że gmina jest aktualnie na etapie przygotowywania 

nowego studium, dlatego należy wstrzymać się z podjęciem przedmiotowej uchwały, aby 

zmiany najpierw zostały naniesione do studium. Powiedziała, że po uchwaleniu studium 

możliwe będzie podjęcie tej uchwały.  

Ad. 3 

Przyjęcie protokołów Nr XXXII/2013 z dnia 25 czerwca 2013r., Nr XXXIII/2013  z dnia 

9 lipca 2013r. oraz XXXIV/2013z dnia 25 lipca 2013r. z  przebiegu obrad Rady Gminy 

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedział, że protokoły zostały omówione na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Statutowych Rady Gminy Leszno. Zapytała czy 

ktoś jeszcze chce złożyć jakieś wnioski do protokołów? Nikt nie złożył wniosków w związku 

z czym przewodnicząca poddała protokoły pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się” przyjęła 

protokoły  Nr XXXII/2013 z dnia 25 czerwca 2013r., Nr XXXIII/2013  z dnia 9 lipca 2013r. 

oraz XXXIV/2013z dnia 25 lipca 2013r. z  przebiegu obrad Rady Gminy 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokoły zostały przyjęte 

większością głosów. 

Ad. 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno – przedstawił informację działalności w okresie 

między sesjami. Powiedział, że będzie miał do przekazania dużo informacji, gdyż podczas 

przerwy wakacyjnej zwoływane były sesje w trybie nadzwyczajnym. Poinformował, że: 

 zakończona została budowa wodociągów w ul. Otuliny w Lesznie i w Al. Magnolii w 

Marianowie. Wodociągi zostały już odebrane i teraz mieszkańcy wykonują sobie 

przyłącza do posesji; 

 trwają prace nad realizacja zadań sołeckich, w chwili obecnej trwają prace przy 

renowacji odwodnienia – aktualnie firma wykonuje prace w Wyględach; 

 realizowane jest zadanie „Budowa ulic Parkowej, Krótkiej i Ks. Raczkowskiego” , 

ostatnio wykonawca miał kilka dni przerwy, ale od poniedziałku mają już ruszyć 

prace polegające na budowie nawierzchni; 

 odbyły się przetargi dotyczące utwardzenia destruktem asfaltowym dróg we wsiach 

Wilkowa Wieś i Kępiaste – wygrała firma Trans -Mix z Nowej Wsi, na kwoty: 

Wilkowa Wieś – 48 465 zł Kępiaste – 37 588 zł.  
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 został rozstrzygnięty przetarg na wykonanie projektu architektoniczno – budowlanego 

rozbudowy przedszkola w Lesznie  - wygrała firma Dom Retro Pracownia 

Architektoniczna Piotr Krawiec z Michałowa, gm. Okuniew  na kwotę 66 789 zł; 

 rozstrzygnięty został przetarg na dostawę oleju opałowego –wygrała firma Petrolis  - 

w dniu podpisania umowy kwota za litr brutto wynosiła 3,54 zł. 

 w drodze przetargu została wyłoniona firma, która wykona dokumentację projektowo-

kosztorysową przebudowy ulic we wsiach Zaborów (ul. Wiosenna) i Leszno 

(Jaśminowa i Kwiatowa). Projekty wykona firma Arigold z miejscowości Gaj – za 

kwoty 12 300 zł (ul. Jaśminowa i Kwiatowa), ul. Wiosenna 13 530 zł.  

 odbył się przetarg na wykonanie renowacji odwodnienia w ramach zadań sołeckich  - 

wygrała firma PHU Emilka z gm. Kampinos. 

 dziś został rozstrzygnięty przetarg na budowę nowych punktów świetlnych we wsi 

Wyględy oraz na terenie sołectwa Trzciniec – Stelmachowo. Wygrała firma Budwex z 

Izabelina za kwotę 183 324 zł; 

 odbył się przetarg na budowę wodociągu w ul. Chabrowej  i ul. Konwalii we wsi 

Wyględy – wygrała firma Budrom Małgorzata Byjach z Karczewa za kwotę 

168 603zł. Wójt przypomniał, że jest to zadnie wpisane do WPF-u na 2 lata.  

 został ogłoszony przetarg na zakup usług edukacyjnych w ramach projektu unijnego, 

ale jest on jeszcze nierozstrzygnięty; 

 w wyniku odwołania firmy SITA do KIO konieczna była zmiana firmy odbierającej 

odpady na terenie naszej gminy. Od początku lipca do końca sierpnia odpady 

odbierała firma MZO z Pruszkowa, a od 1 września odpady odbiera firma SITA. 

Stwierdził, że po trzech tygodniach września należy przyznać iż SITA lepiej radzi 

sobie na terenie naszej gminy niż MZO.  Powiedział, że zdarzają się jakieś niewielkie 

niedopatrzenia, szczególnie przy zbiórce odpadów segregowanych, jednak jest 

przekonany, że w krótkim czasie uda się to wyeliminować. Przypomniał, że 16 

września minął termin pierwszej opłaty za odbiór odpadów od mieszkańców. 

Stwierdził, że wpłynęła znaczna kwota (ok. 200 000 zł), która pozwoli  na 

bezproblemowe opłacanie bieżących faktur wystawianych regularnie co miesiąc przez 

odbiorcę odpadów. Powiedział, że bardzo się cieszy, że mieszkańcy są tak 

zdyscyplinowani. Powiedział, że niektórzy mieszkańcy zapłacili z wyprzedzeniem już 

do końca roku. Przypomniał, że jest oczywiście pewna grupa mieszkańców, która 

dotychczas nie złożyła jeszcze deklaracji oraz są mieszkańcy, którzy nie uiścili opłaty 

w terminie. Zapewnił, że są wysyłane pisma wzywające do złożenia deklaracji oraz 

wezwania do zapłaty.  

 na początku września gościliśmy przedstawicieli naszej partnerskiej gminy włoskiej 

Castelnuowo Parano. Powiedział, że podczas tej wizyty została podpisana umowa 

bliźniacza. Nasi włoscy partnerzy poprosili nas o wzięcie aktywnego udziału w 

obchodach 70-tej rocznicy bitwy pod Monte Casino w przyszłym roku oraz o pomoc 

w organizacji tych obchodów. Wójt powiedział, że na koniec listopada przewidziane 

jest następne spotkanie, podczas którego zostaną omówione szczegóły organizacji tej 

imprezy. Poinformował, że ta część Monte Casino gdzie znajduje się cmentarz jest w 

jurysdykcji polskiej, jednak nasze Ministerstwo skromnie się włącza w te obchody.  

 na prośbę Dyrektora KPN odbyło się spotkanie w terenie w którym uczestniczył Wójt 

Gminy, Zastępca Wójta oraz Dyrektorzy Parku. Powiedział, że spotkanie było dość 
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długie jednak nastawiło wszystkich dość optymistycznie. Poinformował, że została 

zmieniona firma wykonująca projekt studium, gdyż umowa z dotychczasowym 

wykonawcą została rozwiązana ze względu na fakt, że nie wywiązał się z terminów 

zawartych w umowie. Powiedział, że po zatwierdzeniu przez Radę Gminy 

dzisiejszych zmian w budżecie, będzie możliwe podpisanie umowy z nową firmą, 

która będzie kontynuowała prace na podstawie przygotowanych materiałów przez 

poprzedników. Wójt powiedział, że już 4 października ma odbyć się pierwsze 

spotkanie robocze w siedzibie dyrekcji KPN, podczas którego zostaną przedstawione 

propozycje dotyczące najbardziej kontrowersyjnych obszarów naszej gminy. Po tym 

spotkaniu biuro projektowe przygotuje trzecią wersję studium, która zostanie 

przesłana do wszystkich wymaganych instytucji do uzgodnień.  

 w ostatnim czasie tematem, który skupia uwagę wszystkich mieszkańców naszej 

gminy jest planowana likwidacja Komisariatu Policji w Lesznie. Powiedział, że 

podejmowane są różne działania mające na celu pozostawienie komisariatu na terenie 

naszej gminy. Zaznaczył, że w pierwszej kolejności zostało wystosowane pismo do 

pomysłodawcy tejże reorganizacji czyli Komendanta Powiatowego Policji w Starych 

Babicach z prośbą o odstąpienie od tej decyzji, jednakże nie otrzymaliśmy jeszcze 

odpowiedzi na to pismo. Wójt powiedział, że zwrócił się z prośbą o pomoc w tej 

sprawie do posłów z naszego okręgu i część z nich już podjęła działania. 

Poinformował, że na stronie internetowej gminy zamieszczane są na bieżąco 

wszystkie informacje na temat podejmowanych działań mających na celu 

przeciwdziałanie likwidacji Komisariatu Policji. Poinformował, że dzięki inicjatywie 

p. Starosty zebrane zostały podpisy wszystkich wójtów i burmistrzów z naszego 

powiatu pod petycją, która zostanie przesłana do Komendanta Powiatowego. W 

petycji tej zawarta jest prośba o ponowne rozważenie decyzji o likwidacji Komisariatu 

w Lesznie i Izabelinie. W piśmie tym zawarty został również zapis, że likwidacja 

komisariatów spowoduje wstrzymanie wsparcia finansowego dla Policji ze strony 

samorządów. Powiedział, że w dniu dzisiejszym odbył spotkanie z Komendantem 

Stołecznym Policji, jednak przy innej okazji o niej opowie, gdyż rozmowa była 

nieprzyjemna i musi ją przeanalizować.  

 chciałby aby p. mecenas powiedziała  kilka słów o sprawach sądowych, które zostały 

wygrane i w wyniku których do budżetu gminy zostaną wprowadzone dodatkowe 

środki finansowe. Powiedział, że chciałby, aby tradycja stało się przekazywanie przez 

prawnika informacji na temat spraw sądowych w których stroną jest Gmina.  

Wójt powiedział, że to już wszystkie informacje jakie chciał przekazać i chętnie odpowie na 

wszystkie pytania.  

Pani Halina Dańko – radca prawny  powiedziała, że pierwsza sprawa dotyczyła sprawy p. 

Staśko i prowadzonej przez niego firmy H2O. Poinformowała, że p. Staśko był 

użytkownikiem wieczystym gruntu w Lesznie i w pewnym momencie zaprzestał wnoszenie 

opłat z tego tytułu, które rocznie wynosiły ok. 11 800 zł. Przez 4 lata kiedy użytkownik nie 

wnosił opłat kwota zadłużenia była już naprawdę pokaźna. W międzyczasie gmina 

wypowiedziała p. Staśko tą opłatę ze względu na fakt, iż wartość gruntu znacznie wzrosła i 

wyznaczyła nową opłatę w wysokości 29 000 zł / rocznie. Pan Staśko zakwestionował tą 

wysokość opłaty i sprawa toczy się od 2009 roku do chwili obecnej, gdyż sąd nie wskazał 

jeszcze czy podniesienie kwoty użytkowania wieczystego było zgodne z prawem. 



5 

 

Powiedziała, że w związku z faktem, że p. Staśko nie płacił przez 4 lata więc cztery pozwy 

trafiły do sądu. Dwie sprawy zostały wygrane zarówno w sądzie I jak i II instancji, więc sąd 

nakazał wpłacenie należności wraz z odsetkami. Trzecia sprawa została przez Gminę Leszno 

wygrana w I instancji, jednakże p. Staśko złożył apelację więc musimy czekać na wyrok II 

instancji. Pani prawnik powiedziała, że czwarta sprawa zawisła, ponieważ konieczne jest 

ustalenie rzeczywistej wartości gruntu, co spowodowało wszczęcie piątej sprawy tym razem 

w sądzie w Grodzisku Mazowieckim. Powiedziała, że biegły wycenił wartość gruntu na 

kwotę 660 tys. zł, a pierwotna wartość wynosiła 300 tys. zł więc wysokość opłaty za 

użytkowanie wieczyste z pewnością będzie dużo wyższe.  

Pani Dańko powiedziała, że następna wygrana przez Gminę sprawa dotyczy firmy Pader na 

dostawę oleju opałowego. Powiedziała, że Gmina wygrała również sprawę sądową z Panem, 

który prowadził  obsługę finansową projektu unijnego w ZSP w Lesznie. Gmina odstąpiła od 

umowy z tą firmą, a oni zażądali zapłaty i wstąpili na drogę sądową. Powiedziała, że do 

zapłaty dla tej firmy było ok. 80 tys. zł, których to kosztów Gmina nie będzie ponosić dzięki 

wyrokowi na naszą korzyść.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno – powiedział, że chciałby nawiązać jeszcze do 

sprawy p. Staśko. Przypomniał, że p. Staśko oczekiwał od nas zapłaty 250 tys. zł za 

korzystanie z gruntu, co zostało w całości przez sąd oddalone, jako niezasadne.  

Powiedział, że zapomniał jeszcze powiedzieć o tym, że odbyło się już wiele zebrań sołeckich 

w sprawie funduszu sołeckiego i On osobiście w kilku uczestniczył. Powiedział, że jedną p. 

sołtys chciałby przeprosić, bo nagle musiał zmienić plany i nie udało mu się dotrzeć na 

zebranie sołeckie. Powiedział, że w pozostałych zebraniach na które otrzymał zaproszenia, 

poza zebraniem we wsi Marianów, ale zwracał się do p. sołtys z prośbą o zmianę terminu 

zebrania, co niestety nie zostało uwzględnione. Wyjaśnił, że w dniu 14 września, kiedy to 

zaplanowane było zebranie w Marianowie odbywały się ważne uroczystości w Palmirach, w 

których Wójt musiał uczestniczyć. Podziękował sołtysom, którzy zaprosili Wójta na zebrania, 

ponieważ takie zebrania są zazwyczaj bardzo konstruktywne i wiele wnoszą. Poprosił 

sołtysów, żeby informowali o terminach zebrań sołeckich, ponieważ jeżeli tylko będzie mógł, 

będzie chciał w nich uczestniczyć.  

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania Radnych 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni chcą zgłosić interpelacje lub 

zapytania?  

Nie zgłoszono interpelacji ani zapytań.  

 

Ad. 6 

Zapoznanie z uchwałą Nr Pł.329.2013 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie wyrażającą opinię o przedłożonej przez Wójta Gminy 

Leszno informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2013 roku. 

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  powiedziała, że zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych Wójt zobligowany jest do przedstawienia informacji o wykonaniu budżetu za I 

półrocze roku budżetowego, zarówno Radzie Gminy jak i Regionalnej Izbie Obrachunkowej, 

która wyraża swoją opinię o przedłożonej przez Wójta informacji. Powiedziała, że Rada 
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Gminy zapoznała się z opinią RIO i nie wniosła uwag. Następnie Przewodnicząca odczytała 

uchwałę Nr PŁ.329.2013 po czym poprosiła p. skarbnik żeby odniosła się do tej opinii.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że informacja o wykonaniu budżetu 

gminy za I półrocze obrazuje stan budżetu na dzień 30 czerwca. Biorąc pod uwagę, że  

dochody bieżące zostały wykonane 51,37%  a wydatki w 50%  zdaniem p. skarbnik 

wykonane pozycje nie wymagały wyjaśnień. Stwierdziła, że informacja o wykonaniu budżetu 

nie była jej zdaniem zbyt ogólna, gdyż wszystkie odchylenia od planu zostały omówione tak 

jak wydatki niezrealizowane. Powiedziała, że jeżeli nie widziała zagrożenia w realizacji 

wydatków bieżących to nie były one opisywane, zgodnie z uchwałą Rady Gminy w której 

istnieje zapis, iż wyjaśniać należy tylko wydatki których realizacja do końca roku jest 

zagrożona. Powiedziała, że informacja z wykonania budżetu za I półrocze omawiana była na 

posiedzeniach Komisji Statutowych. Powiedziała, że w następnych informacjach zapewne 

szerzej będą opisywane wszystkie pozycje, żeby Regionalna Izba Obrachunkowa nie mogła 

zarzucić nam, że coś jest nie do końca wyjaśnione. Powiedziała, że w dziale oświata nie 

zostały opisane wydatki bieżące ponieważ, w oświacie zagrożenia wykonania wydatków 

bieżących nie ma –w tym dziale wydatki bieżące są realizowane co roku w 99,9%., a za I 

półrocze wydatki zostały zrealizowane w 52%. Co do uwagi dotyczącej funduszu świadczeń 

socjalnych, to rzeczywiście zaistniała taka sytuacja w jednym z Zespołów Szkół, jednak nie 

wynika to z faktu, że te wymagane 75% nie zostało odprowadzone, bo zostało, tylko wkradł 

się błąd, gdyż księgowość szkoły założyła wysokość funduszu podniesioną o wskaźnik 

inflacji, a tymczasem pozostał on na poziomie roku 2012. Należałoby skorygować plan 

funduszu świadczeń tej szkoły i wówczas byłoby jasne, że składki zostały odprowadzone 

prawidłowo. Powiedziała, że jeżeli chodzi o fundusz sołecki, to absolutnie nie ma zagrożenia, 

gdyż budżet ma charakter roczny i wiele zadań jest realizowanych w okresie wakacyjnym lub 

w trzecim kwartale roku. Powiedziała, że w części opisowej informacji zawarte było 

wyjaśnienie, że większość zadań z funduszu sołeckiego zostanie wykonana w II półroczu, 

gdyż jest określony harmonogram wydatków uzależniony od dochodów budżetu. 

Przypomniała, że dochody budżetu nie są takie jakich byśmy oczekiwali – zazwyczaj są 

znacznie niższe w I i II kwartale, a wyższe pod koniec roku. Powiedziała, że jeżeli będą 

wytyczne Regionalne Izby Obrachunkowej mówiące o konieczności dokładnego opisywania 

wszystkich wydatków, wówczas postaramy się, żeby te informacje były jeszcze bardziej 

szczegółowo opisane i być może zwróci się z prośbą do jednostek organizacyjnych o 

opisywanie wydatków. Powiedziała, że wydatki w jednostkach organizacyjnych zostały 

zredukowane do minimum i są to głownie wydatki na wynagrodzenia, pochodne od 

wynagrodzeń i wydatki związane z utrzymaniem obiektów i wykonywaniem podstawowych 

zadań.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  zapytała czy są jakieś pytania do p. skarbnik w 

tym temacie? 

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady zapytała czy realizacja całości 

budżetu gminy w roku 2013  jest w jakimkolwiek stopniu zagrożona? Zapytała również, czy 

wszystkie sołectwa na terenie gminy realizują zadania z zakresu funduszu sołeckiego? 

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że wg. Niej nie jest realizacja całości 

budżetu. Stwierdziła, że zagrożone może być wykonanie dwóch zadań inwestycyjnych: 

pierwsze dotyczy rozbudowy przedszkola w Lesznie, ze względu na fakt, że projekty są w 

trakcie przygotowywania więc raczej żadne dodatkowe prace nie zostaną zrealizowane, 
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drugie zadanie dotyczące termomodernizacji budynku szkoły w Zaborowie również nie 

zostanie wykonane ponieważ projekt nie został wykonany w terminie ustalonym, a 

dokonywanie tego typu prac musi się odbywać przed okresem grzewczy, a najlepiej podczas 

wakacji, gdy nie ma dzieci w szkole. Powiedziała, że w jej opinii pozostałe wydatki powinny 

zostać zrealizowane. Jeśli chodzi o dochody to wpływy ze sprzedaży nieruchomości przy ul. 

Błońskiej do chwili obecnej nie zostały zrealizowane, ale do końca roku będą podejmowane 

próby sprzedaży, wiec nie zdejmujemy ich z planu dochodów majątkowych. Odpowiadając 

na drugie pytanie, poinformowała, że wszystkie sołectwa zgłosiły wnioski do funduszu 

sołeckiego.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno – powiedział, że z realizacja jednego zadania w 

ramach funduszu sołeckiego może być problem, a mianowicie z zadaniem sołectwa 

Marianów o nazwie „Wykonanie projektów zagospodarowania wjazdów na teren wsi 

Marianów od strony wsi Leszna i Grady” w kwocie 3.200 zł . W wyniku prowadzonej 

korespondencji okazało się, że  mieszkańcy oczekiwali wykonania projektu budowlanego z 

naniesieniem chodników, ławek, oświetlenia i zjazdów na posesje. Wójt powiedział, że za 

taką kwotę nie jesteśmy w stanie nawet podjąć rozmów w tym temacie z jakąkolwiek firmą. 

Ta kwota nie wystarczyłaby nawet na mapy potrzebne do przygotowania projektu. 

Powiedział, że napisał do p. sołtys, że zadanie zostanie zrealizowane tylko wówczas, gdy Ona 

wskaże firmę, która przygotuje taki projekt za tak niewielką kwotę. Powiedział, że wykonanie 

pozostałych zadań w ramach funduszu sołeckiego nie jest zagrożone i postaramy się, żeby 

wszystkie zadania zostały wykonane do 1 listopada.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że realizacja zadań w ramach 

funduszu sołeckiego jest dla gminy bardzo ważna, ponieważ występujemy po ich wykonaniu 

o zwrot części (ok. 30%) poniesionych kosztów.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno – powiedział, że właśnie w związku z tym 

zwrotem kosztów w roku bieżącym i pod koniec roku 2012 rozpoczęły się kontrole zadań 

wykonywanych w ramach funduszu sołeckiego i już w wielu gminach zostały wykryte 

różnego rodzaju nieprawidłowości. My staramy uczyć się na przykładach innych gmin i w 

tym roku dużo wnikliwiej analizujemy wnioski sołeckie, żeby uniknąć sytuacji, że konieczne 

będzie zwracanie uzyskanych dotacji wraz z odsetkami. Powiedział, że w tym roku prosimy 

sołtysów o dogłębne analizowanie zgłaszanych przez mieszkańców propozycji zadań do 

funduszu sołeckiego podczas zebrań sołeckich. Powiedział, że jeżeli zgłoszone zadanie nie 

będzie spełniało kryteriów określonych w ustawie o funduszu sołeckim wówczas Wójt będzie 

musiał taki wniosek odrzucić. Powiedział, że na odrzucenie służy odwołanie do Rady Gminy, 

jednak będzie namawiał Radę na odrzucanie wniosków niezgodnych z ustawą. 

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady zapytała czy nasi sołtysi nie 

powinni zostać przeszkoleni w zakresie zagadnień dotyczących funduszu sołeckiego? Chodzi 

o to żeby sołtysi dowiedzieli się dokładnie na co można przeznaczyć pieniądze z funduszu i 

jak przygotować wszystkie niezbędne dokumenty.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno – powiedział, że on nie widzi problemu, żeby takie 

szkolenie przeprowadzić, jednakże analizując interpretacje ustawy natknęliśmy się na kilka 

sprzecznych informacji. Trudno powiedzieć czy szkolenie z jednego źródła będzie 

rzeczywiście miarodajne. Ustawa jest dość nowa i nie ma wyroków sądu w tym temacie. 

Powiedział, że sołtysi otrzymali wydanie książkowe ustawy wraz z opisem postępowania, 

więc to też niewątpliwie powinno pomóc w formułowaniu poprawnych wniosków. Zaznaczył 
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ponadto, że zawsze można się zwrócić o pomoc do pracownika Urzędu Gminy czy też 

bezpośrednio do Niego w celu uzyskania poprawności informacji.  

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leszno 

na lata 2013-2018 

 Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  poprosiła p. skarbnik o omówienie zmian 

wprowadzonych do WPF. 

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła wprowadzone zmiany na 

podstawie części opisowej uchwały oraz na podstawie części tabelarycznej. Szerzej omówiła 

zagadnienia związane z realizacją unijnego projektu systemowego, który ma być od 

października realizowany w obu szkołach podstawowych na terenie naszej gminy.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała czy w sprawie tej uchwały, ktoś jeszcze 

chce zabrać głos? Pytań nie zgłoszono, więc Przewodnicząca odczytała projekt uchwały po 

czym poddała go pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXV/236/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Leszno na lata 2013-2018 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie, ponieważ przybyła radna Zyta Jędraszka więc jest 100% frekwencja.  

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2013 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady poprosiła p. skarbnik o omówienie zmian 

wprowadzonych uchwały budżetowej. 

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła zmiany wprowadzone do 

uchwały budżetowej na postawie części tabelarycznej oraz opisowej przedmiotowej uchwały 

(dokument w załączeniu do protokołu). Odpowiadając na pytanie, które padło podczas 

posiedzenia Komisji Statutowych poinformowała, że w Świetlicy w Zaborowie obecnie 

prowadzone są zajęcia z piłki nożnej, karate, siatkówki, tenisa ziemnego, kulturystyki i 

plastyki.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała czy radni mają pytania do tej uchwały? 

Pytań nie zgłoszono w związku z czym poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXV/237/2013 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2013. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części wsi Zaborów ulica Szkolna 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  oddała głos p. Krzysztofowi Zgirskiemu, który 

jest jednym z autorów planu. 

Pan Krzysztof Zgierski – Planista powiedział, że obszar planu obejmuje jedynie dwie działki 

317 i 318 położone na końcu ulicy szkolnej we wschodniej części miejscowości Zaborów.  
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Następnie zapytała czy są jakieś pytania do przedmiotowej uchwały. Pytań nie było w 

związku z czym poddała uchwałę pod głosowanie. Powiedział, że celem tego planu jest 

rezygnacja z odcinka drogi pomiędzy ul. Szkolną a projektowaną ul. 5KD2, która ro droga 

wypadała na działce nr 318 i miała być drogą gminną. Okazało się, że to przebicie jest tak 

naprawdę bezcelowe ponieważ te działki posiadają dostępność komunikacyjną i dlatego p. 

Wójt zadecydował o rezygnacji z tego odcinka drogi. Powiedział, że pozostałe parametry dla 

obszaru objętego planem pozostają takie same – są to obszary zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej o takich samych parametrach jak w obecnie obowiązującym planie. Zapewnił, 

że plan przeszedł całą niezbędną procedurę przewidzianą dla planów zagospodarowania 

przestrzennego. Plan został wyłożony do wglądu publicznego, ale nie wpłynęły żadne uwagi. 

Poprosił żeby Rada Gminy przyjęła plan w przedstawionej formie.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  zapytała czy Radni zgładzają jakieś pytania? 

Pytań nie zgłoszono w związku z czym poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXV/238/2013 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części wsi Zaborów ulica Szkolna 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad. 10 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Leszno” 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że w związku z koniecznością 

doprecyzowania zapisów w dwóch paragrafach dotyczących przekazywania odpadów 

komunalnych firmie, która je odbiera. Następnie odczytała projekt uchwały, po czym zapytała 

czy są jakieś pytania do przedmiotowej uchwały. Pytań nie było w związku z czym poddała 

uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXV/239/2013 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Leszno” 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wyględy, gmina Leszno 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że do Rady Gminy wpłynął wniosek 

mieszkańców wsi Wyględy o nadanie nazwy drodze zlokalizowanej na działce 14/13. 

Powiedziała, że wnioskodawcy zaproponowali nazwę ul. Tulipanowa, a Rada ją pozytywnie 

zaopiniowała. Następnie odczytała projekt uchwały, po czym zapytała czy są jakieś pytania 

do przedmiotowej uchwały.  Pytań nie było w związku z czym przewodnicząca poddała 

uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXV/240/2013 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wyglądy, gmina 

Leszno. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr 

XXXI/215/2013 Rady Gminy Leszno z dnia 23 maja 2013r. w sprawie nadania nazwy 

ulicy we wsi Marianów, gmina Leszno 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że przedmiotowa uchwała ma na 

celu sprostowanie omyłkowo błędnie zapisanego numeru działki w uchwale, którą Rada 

Gminy podjęła w maju b.r. Następnie odczytała projekt uchwały po czym poddała uchwałę 

pod głosowanie 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXV/241/2013 w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w 

uchwale Nr XXXI/215/2013 Rady Gminy Leszno z dnia 23 maja 2013r. w sprawie nadania 

nazwy ulicy we wsi Marianów, gmina Leszno. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad. 13 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Nie było odpowiedzi na interpelacje.   

Ad. 14 

Sprawy różne 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała kto chce zabrać głos w sprawach 

różnych? 

Pani Wioletta Żebrowska – sołtys wsi Łubiec poprosiła w imieniu mieszkańców o 

wyrównanie dwóch dróg gruntowych we wsi Łubiec.  

Pani Halina Dąbrowska – sołtys wsi Wyględy poprosiła o umieszczenie tablicy z nazwą ulicy 

Leśnej za zakrętem we wsi Wyględy.  

Mieszkaniec – zapytał kiedy zostanie postawiona tabliczka z nazwą ulicy, która dziś została 

nadana (ul. Tulipanowa)? Zapytał również o odbiór odpadów wielkogabarytowych w Gminie 

Leszno? Kolejne pytanie dotyczyło terminów płatności dla firmy SITA, czy te terminy są 

dostatecznie długie czy gmina musi korzystać z overnihtów? 

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że gmina nie korzysta z ovenightów 

ponieważ ma korzystnie oprocentowany rachunek bankowy i nie ma takiej potrzeby. 

Wyjaśniła,  że rachunek oprocentowany jest na równi z wysokością WIBOR-u.  

Poinformowała, że z obowiązujących przepisów wynika konieczność stosowania 

miesięcznego rozliczenia z usługodawcą. 

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że odpady wielkogabarytowe w 

naszej gminie odbierane są dwa razy w roku, a informacje o planowanej zbiórce są 

zamieszczane na tablicach ogłoszeń, w internecie i w prasie lokalnej. Powiedział, że w chwili 

obecnej do 30 września zbierane są zgłoszenia od mieszkańców i w połowie października 

odpady zostaną zabrane sprzed zgłoszonych posesji.  

Mieszkanka powiedziała, że jej zdaniem te odpady odbierane są zbyt rzadko ponieważ w 

lasach wciąż jest dużo śmieci. Zaproponowała, żeby te odpady były zabierane przynajmniej 

raz na kwartał. Porównywała nasz system odbioru odpadów z systemem funkcjonującym w 

gminie Stare Babice. Powiedziała, że jej zdaniem telefoniczne zgłaszanie odbioru odpadów 

wielkogabarytowych jest kłopotliwe.  
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Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że mówiąc o odpadach 

wielkogabarytowych, trzeba pod tym pojęciem rozumieć przede wszystkim meble. 

Przypomniał, że raz w tygodniu w soboty otwarty jest Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych w którym można oddać: wszystkie stare sprzęty AGD, elektronikę, odpady 

pobudowane. Powiedział, że już w tej chwili gmina płaci firmie SITA ok. 70 tys. zł 

miesięcznie, a zwiększenie częstotliwości odbioru gabarytów, znacznie podniosłoby koszty 

co musiałoby znaleźć odzwierciedlenie w kosztach ponoszonych przez mieszkańców.  

Powiedział, że taki system odbioru gabarytów funkcjonuje w naszej gminie już od kilku lat i 

całkiem dobrze się sprawdzał.  

Pan Jacek Pogorzelski – radny powiedział, że w lasach śmieci leżą stare ponieważ wcześniej 

wiele osób nie miało umów z odbiorcami śmieci i wyrzucano je gdziekolwiek. Powiedział, że 

nie da się w ciągu trzech miesięcy uprzątnąć całej gminy z nagromadzonych śmieci, gdyż 

zaprowadzenie porządku wymaga czasu.  

Pan Zbigniew Grzeszuk – mieszkaniec wsi Wyględy  powiedział, że z jego inicjatywy powstał 

program telewizyjny mówiący o opieszałości gazowni warszawskiej i problemach Zarządem 

Dróg Wojewódzkich, który w dniu dzisiejszym o godz. 17 został wyemitowany. 

Zaproponował, że może spróbować pomóc w interwencji przeciw likwidacji Komisariatu w 

Lesznie, używając swoich znajomości. Zaproponował również pomoc w zbieraniu podpisów. 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  powiedziała, że już są zbierane podpisy na 

listach protestacyjnych przeciw likwidacji Komisariatu Policji w Lesznie. Powiedziała, że 

listy te są rozłożone w sklepach, a podpisy zbierane są przez mieszkańców i radnych. Dziś 

listy otrzymają sołtysi.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że wykorzystywane są wszystkie możliwości, 

zarówno te formalne jak i mniej formalne. Podziękował za deklarację pomocy, którą gmina z 

chęcią przyjmie. Wójt poprosił, żeby listy z podpisami wróciły do Urzędu Gminy do końca 

przyszłego tygodnia, gdyż zechce wysłać petycję do Komendanta Stołecznego z kompletem 

zebranych podpisów. Powiedział, że na dziś mamy ok. 1000 podpisów.  

Pani Ewa Latoszek – Wiceprzewodnicząca Rady przypomniała o trzech programach 

profilaktycznych jakie są realizowane na terenie naszej gminy: badanie cytologiczne, 

profilaktyka raka piersi poprzez badanie mammograficzne oraz profilaktyka wczesnego 

wykrywania raka płuc. Przedstawiła wymagania programów oraz zachęcała wszystkich do 

informowania i propagowania udziału w tych badaniach. Powiedziała, że chętnie odpowie na 

wszystkie pytania, a dla zainteresowanych szczegółowe informacje znajdują się na stronie 

internetowej Gminy Leszno.  

Pani Teresa Kołecka – radna poprosiła o umieszczenie tablicy z nazwą ulicy przy ul. 

Pogodnej.  

Pani Bożena Śliwińska – radna powiedziała, że w pewnych rejonach gminy krąży błędny 

pogląd, że to Wójt i Rada chcą likwidacji Komisariatu, dlatego potrzebne są informacje z 

czyjej inicjatywy ten komisariat ma zostać zlikwidowany. Powiedziała, że dobrze byłoby, 

żeby taka informacja dołączona była do list protestacyjnych.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że nie chce nagłaśniać działań Urzędu Gminy, 

żeby nie usłyszeć zarzutów niepotrzebnego podgrzewania atmosfery, w związku z czym 

podejmowane są działania na wielu polach, o których na bieżąco informujemy mieszkańców 

za pośrednictwem strony internetowej gminy. Powiedział, że w połowie października zostanie 
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wydany nasz biuletyn gminny, w którym zamieścimy informacje dotyczące likwidacji 

komisariatu.  

Pan Zbigniew Grzeszuk – mieszkaniec wsi Wyględy  powiedział, że był w tym roku po raz 

pierwszy na zebraniu w sprawie  funduszu sołeckiego. Powiedział, że on nie do końca 

rozumie założenia funduszu i to kto tak naprawdę decyduje na co pieniądze z funduszu mogą 

zostać wydane. Powiedział, że mieszkańcy wsi Wyględy chcieliby w ramach funduszu 

sołeckiego wykonać tablice z mapą okolicy, jednakże jego zdaniem lepszym pomysłem 

byłoby znalezienie sponsorów, którzy na takich tablicach umieszczą swoje reklamy i w 

zamian za to takie tablice będzie można zakupić. Zapytał czy takie działania są akceptowalne, 

ponieważ fundusz sołecki jest niewielki i można byłoby przeznaczyć go na inne cele.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że przedsiębiorcy mogą przekazywać 

darowizny na rachunek gminy. Takie środki finansowe są wprowadzane do dochodów gminy 

i do wydatków z których mogą zostać zakupione takie tablice. Powiedziała, że jeżeli na 

tablicach mają zostać umieszczone reklamy danej firmy, to musi zostać zawarta umowa 

sponsoringu.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy zacytował zapisy ustawy o funduszu sołeckim dotyczące 

przeznaczenia funduszu sołeckiego. Powiedział, że to na jakie zadania mogą zostać 

przeznaczone środki z funduszu sołeckiego wynika z zapisów ustawy.  

Pani Halina Dąbrowska – sołtys wsi Wyględy zapytała jakie są szanse na budowę kanalizacji 

we wsi Wyględy, ponieważ mieszkańcy regularnie o to pytają?  

Mieszkanka powiedziała, że na zebraniu z p. Wójtem dwa lata temu mieszkańcy otrzymali 

informację, że już lada moment zostanie wykonana kanalizacja, a tu nic się nie dzieje. 

 Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że  z pewnością nie mówił, że kanalizacja 

zostanie wykonana za moment. Wyjaśnił, że jest problem z firmą, która miała wykonać 

projekt sieci kanalizacyjnej, ponieważ na planowanych 1200 przyłączy firma uzgodniła tylko 

400 przyłączy do budynków mieszkalnych. Wyjaśnił, że taka dokumentacja nie została 

przyjęta  i sprawa znalazła się w sądzie gospodarczym. Przyjęliśmy od tej firmy tylko projekt 

oczyszczalni ścieków i jesteśmy na etapie uzyskiwania pozwolenia na budowę. Powiedział, 

że drugim zasadniczym problemem jest brak możliwości finansowych gminy, ponieważ taka 

inwestycja to koszt rzędu 40-50 mln zł. Powiedział, że realizacja tak wielkiego 

przedsięwzięcia jest możliwa tylko i wyłącznie przy udziale środków zewnętrznych przy 

rozłożeniu na kilka lat. Powiedział, że jeżeli ten spór szybko się nie rozstrzygnie to zlecimy 

innej firmie wykonanie projektu. Powiedział, że ilość uzgodnionych przyłączy rzutuje na 

możliwości pozyskania dotacji unijnych. Wójt powiedział, że za projekt sieci gmina nie 

zapłaciła, więc kosztów z tego tytułu nie ponieśliśmy, ale wypadałoby poczekać na 

rozstrzygnięcie sądu. Powiedział, że po doświadczeniach z budową kanalizacji do 

Zaborówka, wie że może być problem z namówieniem mieszkańców do przyłączania się do 

sieci kanalizacyjnej. Przy poprzedniej inwestycji mimo, że większość kosztów pokrywała 

gmina, był problem z uzyskaniem odpowiedniej ilości przyłączy.  

Pan Zbigniew Grzeszuk – mieszkaniec wsi Wyględy  zapytał, czy można byłoby zakupić 

rzutnik, który pomógł by zobrazować tematy omawiane na sesji? 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że  przygotowanie wizualizacji na sesję, w 

momencie, gdy nie są znane tematy jakie zostaną poruszone w sprawach różnych byłoby 

raczej skomplikowane, a nawet niemożliwe. Wójt zapewnił, że zarówno On jak i radni oraz 
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sołtysi doskonale orientują się w terenie gminy i nie mają problemu z lokalizacją danego 

przedsięwzięcia, czy inwestycji.  

Mieszkanka – zapytała czy w ramach funduszu sołeckiego można zakupić wiaty 

przystankowe?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że  można pieniądze z funduszu przeznaczać 

na wiaty przystankowe.  

Pan Zbigniew Grzeszuk – mieszkaniec wsi Wyględy  zapytał, czy gmina rozważała możliwość 

wymiany lamp ulicznych na ledowe, które pozwalają na oszczędność energii rzędu 80%? 

Powiedział, że z tego co się orientuje można pozyskać na ten cel dofinansowanie z funduszu 

ochrony środowiska, lub może lizingować takie urządzenia.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że  interesuje się tematem oświetlenia 

ledowego od dłuższego czasu, jednak informacja o oszczędności rzędu 80% jest 

zdecydowanie zawyżona. Powiedział, że wg jego informacji oświetlenie ledowe zewnętrzne 

w naszym klimacie nie zostało jeszcze do końca przetestowane. Powiedział, że nie słyszał, 

żeby w Polsce jakaś gmina posiadała oświetlenie ledowe – raczej zakładane są pojedyncze 

lampy celem sprawdzenia ich działania. Wójt poprosił, żeby Pan przedstawił ofertę firmy, 

która zajmuje się tym tematem, to On bardzo chętnie się z nią zapozna i przeanalizuje. 

Powiedział, że na terenie naszej gminy jest ok. 1400 lamp do wymiany. Poprosił, żeby firma 

przesłała informację wraz z propozycja finansowania tzw. „trzeciej strony”, czyli 

finansowaniu z oszczędności, bo sama oferta zakupu nas nie interesuje, gdyż byłby to zbyt 

duże koszty.  

Pan Jarosław Wróblewski – radny poprosił sołtysów o wywieszenie na tablicach sołeckich 

informacji, które dziś przekazał o godzinach otwarcia punktu konsultacyjno – informacyjnego 

ds. uzależnień w Lesznie. Powiedział, że od dnia 1 października rozpoczyna działalność 

Świetlica „Promyk”, która mieści się w salkach katechetycznych przy ul. Warszawskiej. 

Powiedział, że jeśli zgromadzeni znają dzieci, które do tego typu świetlicy chciałyby 

uczestniczyć, to niech zachęcają je do zgłaszania się, gdyż w świetlicy jest posiłek, można 

odrobić spokojnie lekcje. Dzieci, które uczęszczają do takiej świetlicy otrzymują paczki na 

Boże Narodzenie, a latem mają możliwość wyjazdu na bezpłatne kolonie. Powiedział, że 

dzieci mieszkające poza Lesznem są dowożone do świetlicy i później odwożone do domu 

dwa razy w tygodniu (we wtorki i w czwartki). Powiedział, że opiekę w świetlicy pełni 

wykwalifikowana kadra, która chętnie pomoże w nauce, pomoże rozwijać zainteresowania i 

rozwiązywać problemy.  

Pan Zbigniew Grzeszuk – mieszkaniec wsi Wyględy  zapytał, w czyjej gestii leży utrzymanie 

w czystości ścieżki rowerowej od Zaborówka do Zaborowa.  

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady powiedziała, że o chodniki przy 

drogach wojewódzkich dba Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich. Powiedziała, że tak jest 

chodnik – nie ma ścieżki rowerowej.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że MZDW ma narzuconą częstotliwość 

obkaszania chodników – 2 razy do roku i nic ponad to nie robią ponieważ nie ma na ten cel 

pieniędzy. Na pytanie mieszkanki o wyrównanie odcina gminnego ul Leśnej w Wyględach 

odpowiedział, że w związku z brakiem pieniędzy, drogi gminne w tym roku nie będą już 

naprawiane. Powiedział, że większość dróg gminnych była w tym roku naprawiana raz lub 

nawet dwa razy i nie ma możliwości, żeby takich napraw wykonywać więcej w ciągu roku bo 

nie ma na to pieniędzy w budżecie. Powiedział, że naprawianie dróg tuż przed zimą to jest 
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wyrzucanie pieniędzy w błoto, gdyż jesienna pogoda z opadami deszczu przyczynia się do 

dewastacji dróg gruntowych.  

Mieszkanka – zapytała czy byłaby możliwość wykopania rowu przydrożnego przy ul. Leśnej, 

żeby woda z drogi miała gdzie spływać? 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że weźmie pod uwagę przedstawione sugestie, 

ale rów jeżeli zostanie wykonany to raczej w przyszłym roku, bo w tym jak już powiedział, 

nie ma pieniędzy na utrzymanie dróg.  

Ad. 15 

Zamknięcie posiedzenia 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że w wyniku wyczerpania porządku 

obrad zamyka obrady sesji. Przewodnicząca podziękowała wszystkim za przybycie i 

zamknęła posiedzenie Rady Gminy o godzinie 20:00. 

        

  Przewodnicząca Rady Gminy 

         /-/ mgr Barbara Koza  
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